

MUSIC FROM STARS TO SEA

Chapelle Notre-Dame-de-Bon-Secours

Nous sommes heureux d'annoncer le concert « Music from Stars to Sea », qui aura lieu ce dimanche 31 août à 13 h et 14 h 30. L'entrée est gratuite et les contributions volontaires sont appréciées.

Notre organiste Maria Gajraj et la cantatrice María Jiménez vous émerveilleront avec des arrangements de grands classiques: Mozart, Schubert, Boulanger et même du chant grégorien. Cet après-midi magique à la chapelle vous transportera à travers un répertoire allant du XVII^e siècle à aujourd'hui.

Maria Gajraj, qui a lancé cette année son album Exhale et vient de remporter le prestigieux concours du RCCO, saura vous éblouir par la richesse de son jeu. María Jiménez, qui a récemment publié deux albums dans le cadre de son projet solo Manella, marie avec finesse les influences classiques et modernes, perceptibles dans la puissance et la beauté de sa voix.

Programme

Ave Maris Stella - Nicolas de Grigny
Reflets - Lili Boulanger
Ave Verum - Wolfgang Amadeus Mozart
Sun - Hania Rani
Laudate Dominum - W. A. Mozart
Uppon la mi re - Anon.
Ave Maria - Franz Schubert
Angel - Sarah McLachlan
Church bells beyond the stars - Cecilia McDowall

MUSIC FROM STARS TO SEA

Notre-Dame-de-Bon-Secours Chapel

We are pleased to announce the concert "Music from Stars to Sea", taking place this Sunday, August 31, at 1 p.m. and 2:30 p.m. Admission is free, with voluntary contributions appreciated.

Our organist Maria Gajraj and cantor María Jiménez will enchant you with arrangements of timeless classics: Mozart, Schubert, Boulanger, and even Gregorian chant. This magical afternoon at the chapel will transport you through a repertoire spanning from the 17th century to today.

Maria Gajraj, who released her album Exhale earlier this year and is the recent winner of the RCCO Competition, will leave you breathless with her magnificent sound. María Jiménez, who has also released two albums under her solo project Manella, beautifully blends classical and modern influences, which shine through in her powerful and expressive voice.

Program

Ave Maris Stella - Nicolas de Grigny
Reflets - Lili Boulanger
Ave Verum - Wolfgang Amadeus Mozart
Sun - Hania Rani
Laudate Dominum - W. A. Mozart
Uppon la mi re - Anon.
Ave Maria - Franz Schubert
Angel - Sarah McLachlan
Church bells beyond the stars - Cecilia McDowall